
PROTOKÓŁ Nr XIX.2021 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 30 marca 2021 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Majdanie Królewskim w godz. 1400 – 1448 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z- ca Wójta Gminy Majdan Królewski 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 

jest 14 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. Poprosił także 

radnych o potwierdzenie swojej obecności za pomocą pilotów.  

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady XIX sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie 
Królewskim za 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 



1) zmiany uchwały Nr XVII.170.2020 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 18 grudnia 
2020 r. w sprawie dopłat do cen za odprowadzanie ścieków dla wszystkich taryfowych 
grup odbiorców ścieków; 

2) wyrażenia zgodny na nabycie nieruchomości położonej w Hucie Komorowskiej; 
3) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Hucie 

Komorowskiej;  
4) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Majdan Królewski a 

Skarbem Państwa – Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 
współpracy przy realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa drogi krajowej nr 9 Radom-
Rzeszów w m. Komorów polegająca na budowie chodnika dla pieszych w km 154+540 
do km 154+950 strona lewa”; 

5) zaciągnięcia zobowiązania z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pod 
nazwą: Rozbudowa drogi krajowej Nr 9 Radom – Rzeszów w miejscowości Komorów 
polegająca na budowie chodnika dla pieszych w km 154+540 do km 154+950 strona 
lewa; 

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolbuszowskiemu; 
7) zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok; 
8) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 
9) petycji Stowarzyszenia „Jesteśmy u siebie” dotyczącej szczepionki przeciwko COVID-19 

oraz publikacji informacji dotyczących COVID-19 na terenie gminy; 
10) petycji w interesie publicznym dotyczącej referendum ludowego; 
11) petycji dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.  
7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad XIX sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 15 radnych, Rada Gminy 14 głosami za przyjęła proponowany 

porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XVIII sesji 

Pan Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i poddał protokół z 

XVIII sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 14 głosami za przyjęła protokół z XVIII sesji. 

 

 



Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

Pan Wójt poinformował, że od ostatniej sesji do Urzędu wpłynęło 395 faktur i 1054 pisma co stanowi 

łączną liczbę 1449 spraw do załatwienia które są w tej chwili administrowane bądź załatwione 

bądź w toku załatwienia. 

Następnie poinformował o przeprowadzonych w tym okresie przetargach i zakończonych inwestycjach 

oraz złożonych wnioskach o dofinansowanie: 

 ogłoszono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę pojazdu 

specjalnego z kosiarką do rowu wraz z wysięgnikiem do obcinania krzewów i drzew. Jest to 

zamówienie z terminem składania ofert do 31 marca, to jest do jutra;    

 ogłoszono zamówienie w trybie podstawowym na podstawie artykułu 275 ustawy na 

przebudowę, rozbudowę i remont dróg na terenie gminy Majdan Królewski o nawierzchni z 

kruszywa, to jest remont drogi gminnej w Krzątce. To jest mowa o Starym Gościńcu, 

przebudowa drogi transportu rolnego w Woli Rusinowskiej. To jest ciąg dalszy zadania które 

było rozpoczęte w roku ubiegłym i rozbudowa drogi gminnej w Woli Rusinowskiej Murynia-

Jeziórko tj. doroga graniczna między gminą Cmolas a gminą Majdan Królewski;  

 przygotowano dokumentacje do ogłoszenia przetargu na drogi o nawierzchni asfaltowej w 

gminie Majdan Królewski;  

 zawarto umowę z firmą Atut - Zbigniew Cudo na wycinkę drzew przy drodze, która ma być 

rozbudowywana w Woli Rusinowskiej;  

 rozpoczęto pracę siłami własnymi, to jest ekipa pracowników sezonowych która działa u nas 

praktycznie co roku. W tej chwili panowie zajmują się zbieraniem tych pozostałości po zimie. 

Tych niespodzianek które w rowach leżą przy drogach gminnych i powiatowych;  

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi i poinformował, że ewentualne pytania będą 

zadawane w pkt. 7. 

 

Ad. 5 

Przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Majdanie 

Królewskim za 2020 rok.  

Pan Przewodniczący poinformował, że to sprawozdanie było już przedstawione wysokiej radzie na 

komisjach wspólnych. Oprócz tego znajdzie się to w raporcie naszej gminy. Następnie zapytał czy ktoś 

z Wysokiej Rady ma jakieś pytania.  

Pytań nie było. Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu.  

 

 



Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały Nr XVII.170.2020 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 18 grudnia 

2020 r. w sprawie dopłat do cen za odprowadzanie ścieków dla wszystkich 

taryfowych grup odbiorców ścieków; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu Komisji i otworzył dyskusję. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

2) wyrażenia zgodny na nabycie nieruchomości położonej w Hucie Komorowskiej; 

Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Następnie 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i otworzył 

dyskusję. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

3) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Hucie 

Komorowskiej; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

nie był omawiany na posiedzeniu Komisji i został rozdany w materiałach wraz załącznikiem mapą przed 

sesją. Następnie Pan Przewodniczący poprosił Pana Wójta o wyjaśnienia. 

Pan Wójt poinformował, że wczoraj do urzędu gminy zawitało dwóch panów którzy reprezentują jeden 

jako właściciel a drugi jako reprezentant właściciela nieruchomości przyległych do tej działki. I tam w 

ostatnim czasie rodzi się dość poważny konflikt z groźbami - ogradzanie taśmą, robienie czegoś tam, 

przeszkód, szykan i tak dalej. Stąd się powzięła taka myśl, że ewentualnie gdyby gmina nabyła te dwa i 

pół ara i zostało to połączone z tym gdzie już jesteśmy właścicielem bo tam posiadamy ten pas drogi 

wewnętrznej o powierzchni też około 2 ary, to stanowiłoby to jako całość i wtedy osoba która wszczyna 

te mało przyjemne sytuacje może by już nie miała argumentu i powodu żeby to czynić i sytuacja może 

by się uspokoiła. No na ten ewidentnie moment ta droga nie wymaga nakładów. Może gdzieś tam w 

okolicy lata gdyby to wody poobsychały, auto tłucznia wystarczyłoby żeby to co nieco poprawić. Dojazd 



pozostali mieszkańcy mają od drugiej strony no ale bardziej pod tym kontem tutaj rozpatruje ten 

problem żeby ewentualnie próbować go przejąć. Stąd konieczna jest taka uchwała.   

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

4) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Majdan Królewski a 

Skarbem Państwa – Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 

współpracy przy realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa drogi krajowej nr 9 Radom-

Rzeszów w m. Komorów polegająca na budowie chodnika dla pieszych w km 

154+540 do km 154+950 strona lewa”; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu Komisji i otworzył dyskusję. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

5) zaciągnięcia zobowiązania z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego 

pod nazwą: Rozbudowa drogi krajowej Nr 9 Radom – Rzeszów w miejscowości 

Komorów polegająca na budowie chodnika dla pieszych w km 154+540 do km 

154+950 strona lewa; 

Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Następnie 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i otworzył 

dyskusję. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolbuszowskiemu; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu Komisji i otworzył dyskusję. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 



 

7) zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok; 

Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Następnie 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i poprosił 

Panią Skarbnik o dodatkowe wyjaśnienia. 

Pani Skarbnik poinformowała, że przed sesją została rozdania autopoprawka do projektu uchwały. Z 

tej autopoprawki wynika że zwiększają się dochody własne gminy Majdan Królewski o kwotę 100 000 

zł. Z tytułów wpływu podatku od czynności cywilnoprawnych. Te dochody są realizowane przez urzędy 

skarbowe nie są realizowane przez Urząd Gminy czy jednostki podległe gminie. Wpływają na rachunek 

gminy i są do dyspozycji danej jednostki czyli gminy bo to są nasze własne dochody. Analizując już 

wykonanie za rok ubiegły 2020 rok z analizy wykonania tych dochodów wynika iż realizacja wynosiła w 

granicach około 160 000 wpływów z tego podatku od czynności cywilnoprawnych. W budżecie mamy 

zaplanowane 10 000 w związku z czym doszłam do wniosku iż zasadnym jest mając bazę roku ubiegłego 

już wykonanie, bo te sprawozdania już wpłynęły do gminy, aby zwiększyć dochody z tego tytułu. 

Również planowane są do zwiększenia środki na wykup nieruchomości gruntowej położonej w Hucie 

Komorowskiej oznaczonej jako działka numer 939/7 nieznane w celu poszerzenia drogi gminnej 

wewnętrznej. To jest na bazie wcześniej podjętej uchwały która była już tutaj przedstawiana i do której 

wyjaśnienie składał Pan Wójt. W tej kwocie 6 500 zł planowane wykup łącznie z kosztami 

towarzyszącymi związanymi z wykupem tego gruntu opłaty notarialne i inne. Następnie o 80 000 

zwiększają się wydatki w formie dotacji przedmiotowej dla Gminnego Zakładu Wodociągów. W 

projekcie budżetu na rok 2021 na cały rok była zaplanowana dotacja przedmiotowa w kwocie 190 000 

zł jako dopłata jednej złotówki do odbioru 1 metra sześciennego odpadów czy ścieków. Ponieważ taryfy 

które obowiązywały od roku 2018 do 23 maja 2021 nie pozwalały na przyjęcie i zaplanowanie dotacji 

do końca tego roku budżetowego, co miało odzwierciedlenie w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

no więc budżet został podjęty z udzieleniem dotacji ale jednego złotego ale do 23 maja i planowanych 

110 metrów sześciennych odbioru ścieków. Dzisiaj już mamy następną decyzję ta decyzja się 

uprawomocniła i wchodzi w życie od 1 kwietnia 2021 roku i ta decyzja zastępuje tą decyzję która 

obowiązywała do 23 maja. Ona po prostu tą wcześniejszą wygasza, w to miejsce wchodzi decyzja którą 

wody polskie już zatwierdziły, ona jest już ogłoszona i wchodzi w życie od 1 kwietnia tego roku. W 

związku z czym mając tą wiedzę, zasadnym jest aby już na dzisiejszej sesji te zmiany zostały dokonane. 

Ponad to w §2 musi nastąpić zmiana zapisu który w chwili obecnej jest to 110 000 musi być za 190 000 

zł i tym samym też przychody z większą się o kwotę 80 000 zł Gminnego Zakładu Wodociągów.  

Następnie Pani Skarbnik odpowiedziała na pytanie Pana Radnego Mariusza Wołosza, które zostało 

zadane na posiedzeniu Komisji dotyczące PPK w oświacie: do PPK przystąpiło 16 osób w tym 15 

nauczycieli z Majdanu Królewskiego osiem, z Komorowa troje i z Huty Komorowskiej 4 nauczycieli. 



Natomiast jeden pracownik obsługi to jest pracownik urzędu gminy, który obsługuje zadania związane 

z oświatą i jeżeli chodzi o procent jaki będzie pracodawca ponosił na te pracownicze plany kapitałowe 

to jest najniższe 1,5%. W takiej wysokości będą odprowadzane składki od pracodawcy.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

8) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu Komisji i otworzył dyskusję. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

9) petycji Stowarzyszenia „Jesteśmy u siebie” dotyczącej szczepionki przeciwko COVID-

19 oraz publikacji informacji dotyczących COVID-19 na terenie gminy; 

Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Następnie 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji oraz posiedzeniu wspólnym Komisji.   

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

10) petycji w interesie publicznym dotyczącej referendum ludowego; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji oraz posiedzeniu wspólnym Komisji. 

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

11) petycji dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego; 



Pani Anna Trawińska z- ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Następnie 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji oraz posiedzeniu wspólnym Komisji.   

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś wnioski, zapytania. 

Głos zabrał sołtys sołectwa Huta Komorowska Pan Henryk Hałka: Panie przewodniczący, panie wójcie, 

wysoka rado. Ja mam taką sprawę dość często się zdarza że nie mamy wody. Szczególnie w sobotę 

wieczorem brak wody. Ja mam ogrzewanie elektryczne to nie załączy się. Woda jest czasami jest ta tak 

zwana cofka ale piecyk przy takim ciśnieniu się nie załącza czy grzałki się nie załączają. Jak się tam 

dzwoni to czasami jest przekierunkowanie znaczy się zadzwonić na stację tam ujęcia wody 

przekierunkowanie na telefon komórkowy tam do pana Wilka ale nie zawsze. Mi się wydaje że przy 

dzisiejszych czasach kiedy jest tak daleko posunięta technika to byłoby chyba możliwe żeby jak jest 

awaria żeby tam jakiś sms dostawał ten pracownik czy w inny sposób to nie jest taka skomplikowana 

rzecz.  

Pan Przewodniczący dopytał czy zgłaszanym problemem jest kontakt z pracownikiem Zakładu 

Wodociągów i zaproponował, że sprawa ta zostanie szczegółowo omówiona po Sesji Rady Gminy.   

Pan Sołtys uszczegółowił jeszcze, że dotyczy to przysiółków Krzywica, Bór i Dołek.     

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy i Pan Wójt złożyli życzenia Wielkanocne dla Radnych, Sołtysów i 

mieszkańców Gminy Majdan Królewski. Następnie poinformował, że porządek obrad XIX sesji Rady 

Gminy został wyczerpany, po czym dziękując zamknął posiedzenie XIX sesji Rady Gminy Majdan 

Królewski.  

 

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 


